

Title (en)

MIXTURE OF ACETIC ACID AND ALCOOLATE USED IN THERAPEUTIC APPLICATION.

Title (de)

MISCHUNG VON ESSIGSÄURE UND ALKOHOLAT FÜR THERAPEUTISCHE ZWECKE.

Title (fr)

MELANGE A BASE D'ACIDE ACÉTIQUE ET D'ALCOOLAT A USAGE THERAPEUTIQUE.

Publication

**EP 0313632 A1 19890503 (FR)**

Application

**EP 88904550 A 19880511**

Priority

FR 8706672 A 19870513

Abstract (en)

[origin: WO8808701A1] Therapeutic solution used for treating persons suffering from burns. The solution is a new liquid mixture of acetic acid and alcoholate. Its application is effected by spraying or flooding the burn to be treated. It has a stupefying power for the reconstitution of the flesh and the epiderm, power which was unsuspected heretofore. Its reactivating and regenerating power is used in applications for treating the epiderm and the scalp.

Abstract (fr)

Solution thérapeutique ayant pour application le soin des brûlés. L'invention concerne un nouveau mélange liquide à base d'acide acétique et d'alcoolat. Son application se fait au moyen de vaporisation ou d'inondation de la brûlure traitée. Il a un pouvoir stupéfiant de reconstitution des chairs et de l'épiderme, jusqu'alors insoupçonné. Son pouvoir réactivant et régénérateur s'applique à tout soin de l'épiderme et du cuir chevelu.

IPC 1-7

**A61K 31/045; A61K 31/19**

IPC 8 full level

**A61K 31/19** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 31/19** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8808701A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8808701 A1 19881117;** EP 0313632 A1 19890503; FR 2615102 A1 19881118

DOCDB simple family (application)

**FR 8800238 W 19880511;** EP 88904550 A 19880511; FR 8706672 A 19870513